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Αθήνα, 17 Φεβρουαρίου 2025 

 

Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η  

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Σκανδαλώδης αγορά ακινήτου 2,5 εκατομμυρίων Ευρώ από το Γ.Ν. Ιωαννίνων «Γ. 

Χατζηκώστα» 

Σύμφωνα με τις καταγγελίες της Ένωσης Ιατρών Νοσοκομείων Ηπείρου (ΕΙΝΗ) η διοίκηση του 

Γενικού Νοσοκομείου Ιωαννίνων «Γ. Χατζηκώστα» προωθεί τη σκανδαλώδη αγορά ακινήτου με 

αντικειμενική αξία 175.000 Ευρώ  στην τιμή των …2,5 εκατομμυρίων ευρώ και μάλιστα από το 

Ταμείο Ανάκαμψης! 

Πρόκειται για μία έκταση 21 στρεμμάτων στην περιοχή Καρδαμίτσια, για την ανέγερση 

Παιδιατρικού Κέντρου Αποκατάστασης.  

Βέβαια, το εν λόγω «Παιδιατρικό Κέντρο Αποκατάστασης» δεν φαίνεται καν να έχει συσταθεί, 

ώστε να αποτελεί αποκεντρωμένη Μονάδα του Γ.Ν.Ι. «Γ. Χ/ΚΩΣΤΑ» και να αναζητείται νομίμως 

χώρος ανέγερσής του. 

Τόσο η επιτροπή διενέργειας του σχετικού διαγωνισμού του Γ.Ν.Ι. «Γ. Χ/ΚΩΣΤΑ» όσο και η 

επιτροπή εκτιμητών της 6ης ΥΠΕ φαίνεται πώς κατέληξαν σε αρνητικό πόρισμα, ωστόσο, 

σύμφωνα με τις καταγγελίες, οι μεθοδεύσεις της Διοίκησης του Νοσοκομείου συνεχίζονται. 

Τις καταγγελίες ερευνά ήδη η Εισαγγελία Ιωαννίνων και το Τμήμα Δίωξης Οικονομικού 

Εγκλήματος. 

Πέρα από την τυχόν ακαταλληλότητα του ακινήτου για ανέγερση υγειονομικής μονάδας, η οποία 

ελέγχεται, η αποστέρηση και δη με αμφίβολης νομιμότητας διαδικασίες, 2,5 εκατομμυρίων 

Ευρώ, σε μια περίοδο που το ΕΣΥ καταρρέει και τα οποία θα μπορούσαν να χρησιμοποιηθούν 

για να καλυφθούν οι επείγουσες ανάγκες του Νοσοκομείου, προκαλούν τη μήνη των πολιτών. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3460

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/2/2025
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1. Έχει ανασταλεί, ως θα όφειλε, η διαγωνιστική διαδικασία του Γενικού 

Νοσοκομείου Ιωαννίνων «Γ. Χατζηκώστα» για τη σκανδαλώδη αγορά του ως άνω 

περιγραφόμενου ακινήτου, μετά από την παρέμβαση των Εισαγγελικών Αρχών; 

 

2. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί για τον έλεγχο της Διοίκησης του Γενικού 

Νοσοκομείου Ιωαννίνων «Γ. Χατζηκώστα», ώστε να μην υπάρξει διασπάθιση του 

δημόσιου χρήματος; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Γεροβασίλη Όλγα 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

Μπάρκας Κώστας 

 

 




